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STORM
В прошлые века во время шторма моряки могли полагаться только на 
маяк. Именно его яркий свет дарил надежду и указывал путь. Коллекция 
светильников Storm, созданная по образу и подобию фонарей старинных 
маяков, идеально впишется в интерьер современного лофта. Каркас 
моделей будто выкован из настоящего железа: глядя на него так слышишь 
размеренные удары кузнечного молота по раскаленному металлу.

In past centuries, during a storm, sailors could only rely on the lighthouse. It was 
its bright light that gave them hope and pointed the way. The Storm collection 
of lighting fixtures, created in the image and likeness of the lamps of ancient 
lighthouses, will perfectly fit into the interior of a modern loft. The model frame 
looks like it is forged from real iron: if you look at it, it will seem to you that you 
can hear rhythmical blows of a blacksmith’s hammer on hot metal.
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VL6136P05 VL6136W01 VL6136W03
цвет: античный коричневый цвет: античный коричневый цвет: античный коричневый
color: antique brown color: antique brown color: antique brown

E27 x 5 60W  E27 x 1 60W  E27 x 3 60W  
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